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Darłowo, dnia 23 marca 2021 roku 
 
 
BR.0002.3.2021 
 
 

Protokół Nr XXXIII/2021 

z XXXIII sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 23 marca 2021 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno - Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1205. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 11 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych z 
prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego zostanie sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony. 
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć spóźnił się.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna, usprawiedliwiona. 
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses spóźniła się.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
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Pan przewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
11 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Pan przewodniczący również powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi 
Sołectw Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli 
śledzić jej przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo 
Pani Aleksandra Filipek – Zastępca Kierownika GOPS w Darłowie   
Pan Tomasz Gondek – Prezes Zarządu GZUP Sp. z o. o. w Krupach 
Pani Joanna Stępień Radca Prawny.  
 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez przewodniczącego rady stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu/  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że dzisiejsza 
sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 
szczególnych rozwiązaniach związanych zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 
2020 r. poz. 374, z późn. zm.). 

 
Przewodniczący poinformował, że warunkiem zastosowania zdalnego trybu 

obradowania jest posiadanie przez każdego radnego odpowiednich warunków technicznych. 
Takie warunki zostały spełnione.  
 
 

(Radny Bogdan Herbeć dołączył do obrad dzisiejszej sesji) 
 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
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Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt chciałby 
złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  

Przewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał wniosek Wójta Gminy Darłowo                                       
o wprowadzenie następujących projektów uchwał na dzisiejszą sesję: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 
4) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo; 
5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo; 
6) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej; 
7) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 

lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej; 
8) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania; 

9) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sławieńskiemu z przeznaczeniem 
na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej odcinka Dobiesław-Wiekowice 
będącej własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu 
Sławieńskiego. 

 
/Wniosek o wprowadzenie uchwał na XXXIII sesję stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/  
 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad sesji zgłoszonych projektów uchwał. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad wyżej wymienionych zgłoszonych projektów 
uchwał było: 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział, że jest ZA. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że jest ZA. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
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9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała, że jest ZA. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna w tym momencie.  
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 

 
12 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
3 nieobecnych 
projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad sesji.    
 
 

(Radna Justyna Osses dołączyła do obrad dzisiejszej sesji) 
 

 
Porządek Obrad po przyjętych zmianach przedstawia się następująco: 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo Druk Nr 16/2021XXXIII 

Punkt 26 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 17/2021XXXIII 

Punkt 27 otrzymuje brzmienie:  

 

Dodaje się kolejne punkty:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.             
Druk Nr 18/2021XXXIII 

Punkt 28 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 19/2021XXXIII 

Punkt 29 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 20/2021XXXIII 

Punkt 30 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej. Druk Nr 21/2021XXXIII 

Punkt 31 otrzymuje brzmienie:  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej. Druk Nr 
22/2021XXXIII 

Punkt 32 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 
trybu ich pobierania. Druk Nr 23/2021XXXIII 

Punkt 33 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej 
odcinka Dobiesław-Wiekowice będącej własnością Powiatu Sławieńskiego                                                  
w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego. Druk Nr 24/2021XXXIII 

Punkt 34 otrzymuje brzmienie:  

Wolne wnioski i zapytania. 
Punkt 35 otrzymuje brzmienie:  

Zamknięcie obrad. 
Punkt 36 otrzymuje brzmienie:  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, przy 
czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i nazwiska 
i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji, 
czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
 

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział, że jest ZA.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że jest ZA. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała, że jest ZA. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA i przeprosiła za spóźnienie. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 
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Podsumowując w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
13 głosów za przyjęciem porządku obrad XXXIII sesji wraz ze zmianami, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
2 radnych nieobecnych. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że 
porządek obrad został przyjęty.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Przyjęcie protokołów z XXXII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku.  
Ad. 3.  

 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu, 
wobec czego Przewodniczący poinformował, że protokół z XXXII sesji został podpisany bez 
uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan wójt powiedział, że wita wszystkich bardzo serdecznie. Cieszy się, że w tą już 

wiosenną porę roku rozpoczynamy sesją. Długa sesja przed nami dzisiaj ponieważ jest dużo 
uchwał do podjęcia. Sprawozdanie z działalności zostanie dostarczone do Biura Rady, dlatego 
podczas sesji zostanie omówione w skrócie. Ostatnią sesję mieliśmy 16 lutego, więc od tego 
czasu odbyło się szereg spotkań.  

 
W dniu 23 lutego pan wójt spotkał się z panem Robertem Stępień Wiceprezesem 

WFOŚ. Wójt podpisał aneks umowy o czyste powietrze. W Urzędzie Gminy mieści się biuro 
pomocy wnioskodawcom programu „Czyste powietrze” i tu mieszkańcy Gminy Darłowo 
mogą liczyć na pomoc osoby, która pomaga w wypełnić jak i wpisać do systemu 
informatycznego te wnioski.  

 
W dniu 17 lutego wójt brał udział w Zachodniopomorskim Zespole Parlamentarnym i 

Konwentem Wójtów Województwa Zachodniopomorskiego (spotkanie w trybie online) na 
temat funduszy europejskich i nowej perspektywy finansowania między innymi samorządów. 
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Tu też ważny głos nasz jako gminy o to, żeby były w pełni zapewnione środki dla naszych 
Małych Ojczyzn.  

W dniu 19 lutego wójt brał udział w podobnym spotkaniu z tym, że to był Zespół 
Parlamentarny z Panią Anną Mieczkowską Prezydent Kołobrzegu oraz wójtami i 
burmistrzami gmin uzdrowiskowych na terenie województwa zachodniopomorskiego. Tutaj 
jakby  parlamentarzystom z naszego regionu przedstawiliśmy sytuację samorządów oraz to, 
że chcielibyśmy, żeby dotacja uzdrowiskowa pozostała na poziomie roku 2019 bo według 
nomenklatury jaka jest w formowaniu dotacji uzdrowiskowej to będzie ona naliczana nam za 
rok 2020 w 2022 roku dotacja na poziomie zebranej opłaty w 2020 roku a wiemy, że tu przez 
covid-19 ten wpływ jest mniejszy o 1 200 000 zł, także ta dotacja będzie zmniejszona także w 
przyszłości o 1 250 000 zł i dlatego chcielibyśmy, żeby ona została na poziomie roku 2019. 
Parlamentarzyści rożnych opcji wyrazili wolę jakby poparcia samorządów w tym zakresie i 
mamy nadzieję, że to się ziści. Pan wójt powiedział, że był z nim przedstawiciel 
przedsiębiorców i przedstawiciel Sanatorium Bursztyn Medical Spa, z którym wielokrotnie 
poruszał w Senacie jak i w Zespole Parlamentarzystów aby zaliczki – które otrzymują tutaj 
nasi przedsiębiorcy, którzy prowadza tą działalność sanatoryjną – były jakby w dłuższym 
okresie do oddania lub były w części umorzone. Obecnie czas oddania jest do czerwca tego 
roku co spowoduje, że w przypadku, gdy sanatoria są już uruchomione nie są w stanie 
odpracować tych zaliczek, które zostały pobrane. Ten okres do czerwca był okresem jakby 
pracy bez wynagrodzenia z NFZ.  

 
Pan wójt powiedział, że w okresie między sesjami odbyło się szereg spotkań z 

mieszkańcami oraz z wykonawcami naszych robót.   
 
W dniu 4 marca odbyło się spotkanie z Radą Sołecką miejscowości Wicie w sprawie 

sprzedaży działek.  
 
W dniu 15 marca pan wójt odbył spotkanie ( w trybie online) z panem Wojciechem 

Łebińskiem z Urzędu Marszałkowskiego na temat prowadzonego postępowania 
inwestycyjnego z Regionalnego Programu Operacyjnego.  

 
W dni 16 marca pan wójt wraz z Prezydentem Sopotu uczestniczył w komisji Rady 

Miasta Krynica Morska na prośbę pana Krzysztofa Swata na temat Uzdrowiska. Krynica 
Morska jest miejscowością mającą 1200 mieszkańców starającą się o status Uzdrowiska, 
aczkolwiek mieszkańcy obawiają się konsekwencji wynikających z tych zapisów. Rolą Wójta 
Gminy Darłowo jak i Prezydenta było przedstawienie sytuacji uzdrowisk. Nasze uzdrowisko 
szczególnie było brane pod uwagę, gdyż Dąbki to miejscowość bardzo podobna do Krynicy 
Morskiej. Krynica jest troszeczkę większa, ale w sensie stałych mieszkańców podobna. Tu 
chyba udało nam się uspokoić zarówno mieszkańców jak i radnych w tym temacie, żeby ta 
miejscowość stała się uzdrowiskiem.  

 
W dniu 18 marca gościliśmy na swoim terenie pana Marka Subocza Wicewojewodę 

Zachodniopomorskiego, który w obostrzeniach otworzył drogę w Kowalewicach. W 
spotkaniu uczestniczył także pan Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
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Darłowo a także radny z tego terenu i sołtys. Symboliczne otworzenie tej drogi było. 
Czekamy przy okazji na rozstrzygnięcie nowego konkursu z Funduszu Dróg Samorządowych. 
Ten konkurs ma być na dniach rozstrzygnięty i mamy nadzieję, że ulica Dąbkowicka w 
Dąbkach także znajdzie się na liście zakwalifikowanych inwestycji. Zakładamy rok na 
wykonanie tej inwestycji, więc po podpisaniu umowy myślimy, że ona się skończy do lata 
przyszłego roku.  

 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do dyspozycji na 
rachunku podstawowym wynoszą 6 491 745,50 zł. Wydatki do poniesienia w najbliższych 
dniach wynoszą 1 403 784,73 zł, a w tym są świadczenia rodzinne 886 504,73 zł, 
wynagrodzenia pracowników 430 335,00 zł, oraz faktury za usługi i zakupy do zapłaty 
86 945,00.  
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że od 16 lutego na sesji 

zostało podjętych 11 uchwał.  Przedmiotowe uchwały zostały przesłane do organów nadzoru, 
czyli do wojewody i do regionalnej izby obrachunkowej.  

W sprawie jednej uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej zostało wydane 
rozstrzygniecie nadzorcze. Stało się to przez nasze uchybienie. Radna zagłosowała, chociaż 
nie powinna była z uwagi na to, że jest wpisana w załączniku jako inkasent. Pan wójt prosił 
dzisiaj aby pani radna nie brała udziału w głosowaniu w sprawie podjęcia tej uchwały, 
żebyśmy ponownie nie popełnili tego błędu.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych w okresie od 16 lutego 2021 roku stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
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Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy sesjami od 
dnia 16 lutego 2021 roku radni nie złożyli interpelacji.  
 
W okresie objętym sprawozdaniem sołtysi złożyli 9 wniosków. Odpowiedzi udzielono na 
osiem wniosków, a jeden jest w trakcie rozpatrywania.  
 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że 

zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, 
podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie 
pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
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Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że zwołując 
dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, podał do 
publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie pisemnej 
swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt nie zgłosił chęci udziału.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok.                            
Druk Nr 1/2021XXXIII 

Ad. 11. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
Dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 10 041,90 zł z tytułu: 
- subwencji oświatowej 1 803,00 zł (informacja o ostatecznych kwotach zwiększyła kwotę); 
- odszkodowania od ubezpieczyciela za zniszczone mienie 8 238,90 zł (SP Dąbki 7 238,90 zł i 
SP Kopnica 1 000,00 zł); 
 
Zmniejszyć wydatki inwestycyjne o kwotę 1 770 697,00 zł z tytułu:  
- Budowy ul. Dąbkowickiej w Dąbkach 570 697,00 zł; Pan wójt powiedział, że 
przewidzieliśmy to zadanie jako zadanie jednoroczne, aczkolwiek ramy czasowe i brak 
wyników konkursu sugerują nam, że nie zdążymy całości zadania wykonać w tym roku i 
wiadomo jeszcze do tego musi być przetarg, więc realizacja zadania rozpocznie się po sezonie 
letnim i będzie trwała do wiosny przyszłego roku, a to oznacza, że nie będzie cała kwota 
potrzebna w tym roku. Będzie ona w wieloletniej prognozie finansowej.  
- Budowy kanalizacji sanitarnej w Rusku 550 000,00 zł; Tu mamy jeszcze oszczędności po 
przetargu.  
- Wydatków bieżących OSP 50 000,00 zł;  
- Pozostała działalność – gospodarka komunalna 600 000,00 zł. To było na przeznaczenie na 
dofinansowanie zadania dla naszej jedynej spółki gminy. O tym zaraz będzie mowa w 
zwiększeniach wydatków. Po prostu pójdzie to za chwile na inny paragraf.  
 
Zwiększyć wydatki o kwotę 1 180 738,90 zł z przeznaczeniem na: 
- Budowę drogi w Kowalewicach (dotacja dla Starostwa w Sławnie) 200 000,00 zł; Także na 
tą drogę mamy zapewnione współfinansowanie na poziomie 700 000 zł.  
- remonty dróg gminnych 501 000,00 zł; 
- remont przepustu na rzece Marszewce w Nowym Jarosławiu 100 000,00 zł; 
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- odwodnienie ulicy Parkowej w Dąbkach 130 000,00 zł; 
- zwiększenie na zadaniu zagospodarowanie terenu infrastruktury rekreacyjno-sportowej przy 
CSW w Dąbkach 10 000,00 zł; 
- modernizacja drogi w Nowym Jarosławiu zwiększenie o kwotę 9 000,00 zł; 
- Plany zagospodarowania przestrzennego 7 000,00 zł; 
- dotację dla OSP na zakup samochodu strażackiego 100 000,00 zł; Tu właśnie 50 000,00 zł 
jest z budżetu jakby z wydatków bieżących OSP i 50 000,00 zł jest z poza budżetu, więc tu 
zadeklarowana przez Gminę kwota jakby dofinansowania zakupu wynosi 300 000,00 zł i to w 
tym roku jest złożony wniosek dla OSP Wiekowice. 
- remont podłogi w sali gimnastycznej w Dąbkach 55 000,00 zł; Mamy tu decyzję sanepidu o 
naprawienie tej podłogi, tej nawierzchni Sali w Dąbkach, ale jednocześnie też będziemy 
starali się tu pozyskiwać środki z dotacji na sport przez Urząd Marszałkowski i tam mamy 
możliwość pozyskania kwoty 20 000,00 zł.  
- remont pokrycia dachowego na budynku szkolnym w Kopnicy 10 000,00 zł; 
- budowa żłobka w Rusku – wyposażenie 10 000,00 zł; 
- aktualizację i opracowanie gminnego programu opieki nad zabytkami 11 500,00 zł; 
- dotację na pracę przy zabytkach 20 000,00 zł; 
- dokumentacja projektowa instalacji fotowoltaicznej na świetlicy w Krupach 4 000,00 zł; 
Złożony mamy wniosek z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i żeby zwiększyć szanse 
powodzenia tego wniosku, tutaj takie ekologiczne źródło prądu zostało zastosowane.  
- budowa boiska w Rusku (projekt oświetlenia) 5 000,00 zł;  
- wydatki z odszkodowania od ubezpieczyciela dla SP Dąbki i SP Kopnica 8 238,90 zł; 
- środki na zwiększenie kapitału Spółki GZUP Krupy poprzez utworzenie nowych udziałów i 
objęcie ich przez wspólnika Gminę Darłowo (600 udziałów po 1 000,00 zł) 600 000,00 zł. To 
dofinansowanie jest związane z pozyskaniem przez naszą spółkę dofinansowania w ramach 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Tutaj Gmina już nie mogła aplikować ponieważ 
wykorzystała swoją pulę, aczkolwiek tu koordynuje to wraz z prezesem spółki to pozyskanie 
tych środków z PROW. Umowa już jest podpisana, aczkolwiek do której musimy spełnić 
współfinansowanie.   
 
Dokonuje się zmiany Załącznika Nr 10 do Uchwały Budżetowej Nr XXIX.307.2020 z 18 
grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia budżetu na 2021 rok, zgodnie z załącznikiem nr 3 
do niniejszej uchwały, dotyczącym zwiększenia udzielonej dotacji na modernizację drogi w 
Kowalewicach dla Starostwa Powiatowego. 
 
Autopoprawka do projektu zmian w budżecie na 2021 rok:  
Szkoła w Dąbkach otrzymała środki z odszkodowania z ubezpieczenia mienia, które zostały 
zakwalifikowane w pierwotnym projekcie uchwały po wydatkach w paragrafie 4210 kwota 
7 238,90 zł, natomiast wg pisma należy zwiększyć w § 4210    5 448,90 zł – zakupy oraz 
usługi § 4300 kwota 1 790,00 zł.  
 
Środki sołeckie 
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Sołectwo Kowalewice zmiana klasyfikacji budżetowej. Było zakup sprzętu sportowego 92695 
§4210 kwota 3 000,00 zł. Na zakup sprzętu dla OSP Kowalewice 75412 § 4210 z kwotą 3 
0000,00 zł.  
 
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok wraz z autopoprawką 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/  
  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok wraz z 
autopoprawką? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
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podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok. 

/Uchwała Nr XXXIII.335.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2021-2028. Druk Nr 2/2021XXXIII 

Ad. 12. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2021-2028 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na komisjach. Pan wójt 
zaznaczył, że przychody nie uległy zmianie, rozchody także nie uległy zmianie. Dług Gminy 
na 2021 rok nie uległ zmianie.  
W Wieloletniej Prognozie Finansowej dodano nowe zadanie i jest to Modernizacja świetlicy 
Wiejskiej w Krupach. Składamy wniosek z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i w 
momencie złożenia wniosku powinniśmy mieć zagwarantowane te środki, dlatego one 
znajdują się w WPF. Nakłady wynoszą 904 000 zł, a okres realizacji 2021-2022 r.  
Zmniejszamy wydatki na zadaniu Budowa kanalizacji sanitarnej w Rusku. Po zmianach 
nakłady wynoszą 3 056 277,64 zł.  
Dodatkowo zapisano w WPF zabezpieczenie pożyczki dla GZUP Sp. z o. o. w Krupach, gdzie 
gmina będzie poręczycielem i w 2021 roku została zaplanowana kwota zadłużenia w 
wysokości 990 486,00 zł plis odsetki do kwoty 7 952,00 zł. W 2022 roku planowana jest 
spłata zadłużenia w wysokości 936 356,00 zł plus odsetki do kwoty 7 652,00 zł. Pan wójt 
powiedział, że to jest zabezpieczenie w przypadku nie spłacenia przez spółkę, wtedy Gmina 
pokrywa to zadłużenie, aczkolwiek to ma być pokryte z dofinansowania jakie spółka ma 
uzyskać.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2021-
2028 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo nalata 2021-2028? 
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Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2021-2028. 

/Uchwała Nr XXXIII.336.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2021-2028 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych będących własnością 
Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego.                           
Druk Nr 3/2021XXXIII 

Ad. 13. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu z 
przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych będących własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu 
Starostwa Powiatu Sławieńskiego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że tu jest przedstawiana uchwała w sprawie pomocy dla naszego 
powiatu w sprawie remontu dróg powiatowych. Chodzi tu o dwie drogi powiatowe: 
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modernizacje drogi nr 37032 na odcinku Sulimice – Kowalewice i jest to kwota 700 000,00 
zł, oraz remontu drogi powiatowej nr 37132 na odcinku Dobiesław – Gleźnówko w kwocie 
100 000,00 zł. Pan wójt powiedział, że Nadleśnictwo Karniszewice także ma zapewnione 
środki na te drogę nr 37132 Dobiesław – Gleźnówko w kwocie 50 000,00 zł. Tu gmina także 
zabiega o te środki, które mają służyć naszym mieszkańcom i tu przeznaczamy też znaczne 
środki, bo to nie są jedyne środki na dzisiejszej sesji dla Powiatu Sławieńskiego, które zostaną 
przeznaczone na pomoc w remontach dróg Powiatowi Sławieńskiemu.  
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu z przeznaczeniem 
na remonty dróg powiatowych będących własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa 
Powiatu Sławieńskiego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu z 
przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych będących własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu 
Starostwa Powiatu Sławieńskiego stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu 
z przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych będących własnością Powiatu 
Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
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12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu z 
przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych będących własnością Powiatu 
Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego. 

/Uchwała Nr XXXIII.337.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych będących własnością Powiatu Sławieńskiego w 
administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 
zaciągniętej przez Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w 
Krupach na realizację projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kopań, 
Porzecze i Pęciszewko”. Druk Nr 4/2021XXXIII 

Ad. 14. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie zaciągniętej przez Gminny Zakład 
Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach na realizację projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej 
w miejscowości Kopań, Porzecze i Pęciszewko” stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że Gmina nie ma na dzień dzisiejszy możliwości pozyskania 
dodatkowego dofinansowania gdyż tą pule wykorzystała i tu we współpracy z panem 
prezesem staramy się o dofinansowanie, które udało nam się pozyskać także z Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich, które mogły aplikować spółki gminne, których kapitałem 
stuprocentowym jest gmina. Udało nam się i tutaj także pan prezes działa, żeby uzyskać 
pożyczkę na prefinansowanie tego zadania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 
Ta uchwała właśnie dotyczy tego aby rada gminy upoważniła wójta do poręczenia właśnie tej 
pożyczki dla naszego zakładu (naszej spółki) w kwocie 1 942 476,00 zł, która zostanie 
spłacona w ramach uzyskanego dofinansowania zaraz po dofinansowaniu i będą to dwie 
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transze w 2022 roku to jest 990 486,00 zł i w 2023 roku będzie to 936 356,00 zł. Krótko 
mówiąc jest to takie przez gminę podżerowanie pożyczki. Mamy nadzieję, że do takiej 
sytuacji nie dojdzie, że nie zostanie uzyskanie dofinansowanie. W takim wypadku gmina by 
musiała spłacić ta pożyczkę ale to jest dalekie zagrożenie i mamy nadzieję, że nigdy do tego 
nie dojdzie. Wójt powiedział, że cieszy się i tu dziękuje naszej spółce, że podjęła się tego 
zadania inwestycyjnego i tu wspólnie z gmina działa do zwiększenia ilości tej sieci 
kanalizacyjnej.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie zaciągniętej przez Gminny Zakład Użyteczności 
Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach na realizację projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej w 
miejscowości Kopań, Porzecze i Pęciszewko” stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie zaciągniętej przez Gminny Zakład Użyteczności 
Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach na realizację projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej w 
miejscowości Kopań, Porzecze i Pęciszewko” stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie zaciągniętej przez Gminny Zakład 
Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach na realizację projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej 
w miejscowości Kopań, Porzecze i Pęciszewko” stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 
zaciągniętej przez Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach 
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na realizację projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kopań, Porzecze i 
Pęciszewko”? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie zaciągniętej przez 
Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach na realizację 
projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kopań, Porzecze i 
Pęciszewko”. 

/Uchwała Nr XXXIII.338.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki (odsetki) z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie zaciągniętej przez Gminny 
Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach na realizację projektu „Budowa kanalizacji 
sanitarnej w miejscowości Kopań, Porzecze i Pęciszewko” stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w 

Ad. 15. 
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Krupach i objęte nowo utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo. Druk Nr 
5/2021XXXIII 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 
spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęte nowo utworzonych 
udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ten projekt uchwały także był prezentowany na komisji rady gminy a 
dotyczy on tego samego zadania czyli budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kopań, 
Porzecze i Pęciszewko. Powstanie fajny odcinek bardzo potrzebnej sieci kanalizacyjnej. 
Gmina nie mogła aplikować, więc nasza spółka aplikuje. Dzięki tu między innymi hojności 
Rady możemy zapewnić wkład własny do tej inwestycji, który wynosi 600 000,00 zł. Ten 
wkład własny spółki w formie dodatkowej podniesienia wartości kapitału 600 udziałów po 
1000,00 zł, który zostanie przekazany na rzecz gminy. Gmina jest 100% właścicielem tej 
spółki. Pan wójt podkreślił, że tu będzie bardzo dobra decyzja Rady Gminy, gdyż nie tylko 
poprzez gminę wykonujemy pewne inwestycje. Staramy się także pozyskiwać środki dla 
naszej spółki, aczkolwiek nie jest ona w stanie pokryć kapitałowo jakby konsekwencji 
dofinansowania do uzyskanego dofinansowania, żeby można było wykonać daną inwestycję. 
Pan wójt ze swojej strony bardzo podziękował Radzie Gminy za to, że te inwestycje widzimy 
bardzo szeroko i nie tylko wykonywane poprzez sam urząd.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce Gminny 
Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęte nowo utworzonych udziałów przez 
wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce 
Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęte nowo utworzonych udziałów 
przez wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 
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w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęte 
nowo utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 
spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęte 
nowo utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo. 

/Uchwała Nr XXXIII.339.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęte nowo 
utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 
2021 rok”. Druk Nr 6/2021XXXIII 

Ad. 16. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2021 rok” stanowi załącznik nr 30 do 
niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że ta uchwała była prezentowana na komisji. Co roku podejmujemy do 
końca marca tą uchwałę, która w jakiś sposób zabezpiecza te zwierzęta. Uchwała jest tutaj 
opiniowana przez Powiatowego Lekarza Weterynarii, przez Zarządy Obwodów Łowieckich, 
przez organizacje społeczne i te opinie uzyskaliśmy. Uchwała ma na celu: 
- zapewnienie zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt,  
- opiekę nad wolnożyjącymi kotami, w tym dokarmianie ich,  
- odławianie bezdomnych zwierząt,  
- obligatoryjną sterylizację lub kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt,  
- poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 
- usypianie ślepych miotów, 
- skazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich 
gdyby się takie znalazły, 
- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z 
udziałem zwierząt.   
Pan wójt powiedział, że co roku przeznaczamy na ten cel kwotę około 40 000,00 zł, w tym 
roku także mamy taką kwotę zapewnioną. W ubiegłym roku zwieszaliśmy tę kwotę. To 
zależy od potrzeb w danym roku. Jeżeli będzie taka potrzeba to będziemy przedstawiać taką 
uchwałę zwiększającą na rzecz tego programu.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2021 rok” stanowi załącznik nr 31 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2021 rok” stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
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bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2021 
rok”? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2021 rok”. 

/Uchwała Nr XXXIII.340.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2021 rok” stanowi 
załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 
Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 na 2020 rok.                                        
Druk Nr 7/2021XXXIII 

Ad. 17. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 na 2020 rok stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był wczoraj prezentowany na komisji przez panią 
Annę Filipek. Jest to sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 
Darłowo na lata 2019-2021 za rok 2020. Tu pani Aleksandra dokładnie te sprawozdanie 
radnym wytłumaczyła, jeżeli są jakieś pytania to proszę kierować je do pani Aleksandry. 
Sprawozdanie jest załączone do uchwały.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla 
Gminy Darłowo na lata 2019-2021 na 2020 rok stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 
Darłowo na lata 2019-2021 na 2020 rok stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 na 2020 rok? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XXXIII.341.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 
Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 na 2020 rok stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2020 rok. Druk Nr 8/2021XXXIII 

Ad. 18. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo 
za 2020 rok stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że to jest sprawozdanie ze środków tak zwanych z „korkowego”, które 
gmina realizowała w 2020 roku. Pani Aleksandra Filipek na wczorajszym posiedzeniu 
komisji referowała to sprawozdanie z realizacji tych środków. Wiele rzeczy zostało 
przeznaczonych na działania remontowe, ale też wielu rzeczy nie udało się zrealizować. 
Sprawozdanie jest dołączone do przedmiotowej uchwały. Jeżeli są jakieś pytania to jest z 
nami pani Aleksandra Filipek, które odpowie, gdyby były jeszcze jakieś wątpliwości.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2020 rok 
stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawiła pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2020 rok 
stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Gminy Darłowo za 2020 rok? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2020 rok. 

/Uchwała Nr XXXIII.342.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Darłowo za 2020 rok stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 9/2021XXXIII 

Ad. 19. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że proponujemy dzierżawę działki o numerze 157 o powierzchni 1,9700 
ha położonej w obrębie ewidencyjnym Domasławice na okres trzech lat. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/  
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
5. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
6. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
7. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
8. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
9. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
10. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
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11. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
12. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
13. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
14. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
15. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXXIII.343.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 10/2021XXXIII 

Ad. 20. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że coraz częściej będzie pojawiała się nazwa firmy ASTA-NET S.A., 
gdyż miedzy innymi ona jest wnioskodawcą pod tą uchwałę, która realizuje sieć 
światłowodową na terenie naszej gminy i tu między innymi kładzie sieć na drogach gminnych 
tj. działka nr 179/1 i 253 w obrębie ewidencyjnym Jeżyczki. Jest to w związku z 
wykonywaniem sieci światłowodowej na terenie naszej gminy.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
47 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 48 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXIII.344.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 11/2021XXXIII 

Ad. 21. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że te służebności przesyłu świadczą o tym, że tak naprawdę bardzo dużo 
infrastruktury w drogach jest budowanych i to bardzo dobrze bo to znaczy, że zarówno 
inwestorzy prywatni jak i gmina rozwija infrastrukturę. Tym razem jest to ENERGA-
OPERATOR S.A.. Jest to związane z położeniem sieci energetycznej w miejscowości 
Barzowice. Są to działki nr 21 i 31 w obrębie geodezyjnym Barzowice. 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 51 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
52 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
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11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXIII.345.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo. Druk Nr 12/2021XXXIII 

Ad. 22. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że zgodnie z wnioskiem osoby o wydzierżawienie zwraca się z prośbą 
do rady o zgodę na wydzierżawienie działek o numerach 25/1 w obrębie Kowalewice, nr 
2,4,6, 7, 22, 46 w obrębie Krupy, oraz 92/3 w obrębie Zielnowo, na okres do 30 września 
2022 roku na cele rolne.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXXIII.346.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 23. 
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 13/2021XXXIII 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na ustanowienie służebności 
dla formy ASTRA-NET, która kładzie światłowód na terenie naszej gminy. Chodzi o działki 
nr 32, 310 i 322 w obrębie ewidencyjnym Jeżyczki, a także o działki nr 167, 156 i 157 w 
obrębie ewidencyjnym Porzecze.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
59 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 60 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 61 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
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5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXIII.347.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 14/2021XXXIII 

Ad. 24. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że służebność dotyczy działki nr 180 w obrębie ewidencyjnym Dąbki w 
związku z położeniem sieci kablowej i postawienie stacji transformatorowej o powierzchni 1 
m2. 
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
64 do niniejszego protokołu/  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 65 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
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podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXIII.348.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk 
na terenie Gminy Darłowo w 2021 roku. Druk Nr 15/2021XXXIII 

Ad. 25. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że jak co roku szykujemy się pomimo pandemii do sezonu letniego. 
Mamy nadzieję, że wszystko uda nam się jak najlepiej przygotować, żeby tan sezon letni w 
naszym rejonie się wspaniale udał. Dochodzą do nas takie sygnały, że jeżeli zmniejszy się ta 
ilość zachorowań no to sezon powinien być naprawdę udany, dlatego wszystko czynimy, żeby 
być do niego także przygotowanym. Jednym z takich kluczowych momentów jak zawsze co 
roku jest uchwała w sprawie określenia kąpielisk na terenie Gminy Darłowo. W sumie do 
dwóch poprzednich uchwał nic się nie zmieniło. Dalej te kąpieliska są określone w uchwale w 
załącznikach bez zmian. Jedyną zmianą jest kąpielisko w miejscowości Wicie, które zostało 
przeniesione bardziej w stronę zachodnią od głównego wejścia przy drodze R-10, ale nie na 
wprost od głównego wejścia tylko na zachód i to jest jedyna zmiana.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2021 roku? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2021 roku. 

/Uchwała Nr XXXIII.349.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Przewodniczący zarządził przerwę w obradach sesji do godziny 11:30.  
Przewodniczący prosił radnych, żeby zalogowali się przed czasem, żeby można było 

kontynuować sesję punktualnie. 
 

Po przerwie kworum wynosiło 13 radnych.  
Nieobecni w tym momencie nadal byli: 

 radny pan Robert Ciszek i radna Anna Krawczuk-Kiełb.   
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony.  
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność. 
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna, usprawiedliwiona. 
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność.   
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność. 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 16/2021XXXIII 

Ad. 26. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że wczoraj ten projekt był przedstawiany na komisji i następny także. 
Oba projekty uchwał wzbudziły wiele kontrowersji. Pan wójt dlatego przy tych projektach 
uchwał miał gorąca prośbę, aby te uchwały zostały nieprzegłosowane, aby te tematy 
ponownie trafiły do Komisji Rolnictwa, która przeprowadzi wizję w terenie, w której mogliby 
uczestniczyć zarówno radny jak i sołtys oraz podmiot, który był zainteresowany, aby tę 
sprawę sprzedaży omówić jeszcze raz. Dlatego wójt prosił o nie podejmowanie tej uchwały, 
aby mogła ona ponownie wrócić do komisji rady gminy. Aczkolwiek sprawa dotyczy 
sprzedaży działki 164/3 i 605/10 w obrębie ewidencyjnym Cisowo. Działki w planie 
przestrzennego zagospodarowania 164/3 to są łąki i pastwiska, a nr 605/10 to są usługi 
turystyki.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił negatywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu/  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię

 

 dotyczącą 
projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Radny pan Grzegorz Hejno prosił, aby rada przekazała sprawę do ponownego rozpatrzenia i 
wizje terenową i gruntowne zbadanie przez komisję rolnictwa. Mówca prosił o negatywne 
głosowanie w sprawie tej uchwały, aby można było jeszcze raz zapoznać się z tym tematem.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem PRZECIW”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem PRZECIW”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem PRZECIW”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem PRZECIW”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem PRZECIW”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem PRZECIW”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem PRZECIW”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem PRZECIW”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem PRZECIW”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem PRZECIW”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem PRZECIW”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem PRZECIW”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem PRZECIW”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
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nie podjęła

 

 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 17/2021XXXIII 

Ad. 27. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że sytuacja jest analogiczna i dotyczy tego samego kompleksu. Tu jest 
działka 605/1 obręb Cisowo. W planie zagospodarowania przestrzennego działka jest 
przeznaczona pod usługi turystyki. Pan wójt prosił, żeby tego nie przegłosować a będzie to 
rozpatrzone ponownie przez komisję rolnictwa wraz z wizją w terenie.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię

 

 dotyczącą 
projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Radny pan Grzegorz Hejno podobnie jak przy poprzedniej uchwale prosił radę o nie 
głosowanie pozytywnie nad podjęciem tej uchwały. Mówca powiedział, że radni postąpią jak 
uważają. Zdaniem radnego sprawa powinna być jeszcze raz rozpatrzona przez Komisję 
Rolnictwa wraz z wizją w terenie bezpośrednio na miejscu.  
 
Radny pan Waldemar Bonk prosił aby członkowie rady z innych komisji mogli wziąć udział 
w wizji lokalnej razem z komisją Rolnictwa.  
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Radny pan Grzegorz Hejno powiedział, że oczywiście dobrym zwyczajem w naszej radzie 
jest informowanie wszystkich członków rady o wszystkich komisjach, więc z pewnością 
pozostali radni będą wiedzieli o posiedzeniu takiej komisji. Każdy indywidualnie zdecyduje, 
czy chce brać w niej udział czy tez nie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem PRZECIW”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem PRZECIW”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem PRZECIW”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem PRZECIW”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem PRZECIW”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem PRZECIW”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem PRZECIW”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem PRZECIW”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem PRZECIW”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem PRZECIW”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem PRZECIW”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem PRZECIW”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem PRZECIW”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
nie podjęła

 

 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 28. 
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.                    
Druk Nr 18/2021XXXIII 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik 
nr 79 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała dotyczy nabycia pięciu działek po parę metrów 
kwadratowych od Skarbu Państwa. Są to działki o które gmina występowała w celu 
poszerzenia dróg gminnych. Są to działki: nr 20/1 obręb Sulimice, 24/3 obręb Sulimice, 26/6 
obręb Boryszewo, 46/4 obręb Zagórzyn, 31/2 obręb  ewidencyjny Zagórzyn. Gmina nabywa 
je w formie nieodpłatnej.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 80 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 81 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
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9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses była chwilowo nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

/Uchwała Nr XXXIII.350.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 19/2021XXXIII 

Ad. 29. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała była prezentowana wczoraj na komisji. Chodzi o działkę nr 
238/2 o powierzchni 0,8489 ha. Jest to działka rolna w miejscowości Dobiesław.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu/  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXXIII.351.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 30. 
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 20/2021XXXIII 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwała także była prezentowana wczoraj na komisjach. Chodzi o 
malutkie działki przy naszej świetlicy, która jest użytkowana przez wiele lat przez właścicieli 
także tej nieruchomości. Chodzi o działkę nr 155/4 o powierzchni 412 m2 i działkę 155/5 o 
powierzchni 384 m2 w Dobiesławiu.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
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13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXXIII.352.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej. Druk Nr 21/2021XXXIII 

Ad. 31. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej 
stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwala była także prezentowana wczoraj na komisji. Chodzi o 
ustanowienie służebności gruntowej przejazdu i przechodu z działki 138/9 obręb Dąbki, która 
prowadzi do wydzielanej działki 138/8, która zajmuje energetyka i stacja transformatorowa.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi załącznik 
nr 92 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi 
załącznik nr 93 do niniejszego protokołu/  
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Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi 
załącznik nr 94 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

/Uchwała Nr XXXIII.353.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej.                                                
Druk Nr 22/2021XXXIII 

Ad. 32. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwała pokazuje to, że nasze uchwały są skrupulatnie badane 
przez organ nadzoru. Został uchylony punkt w załączniku, który mówił, że inkasentem jest 
pani Marzena Drzewucka. Pani radna nie powinna brać udziału w głosowaniu. Wprowadzamy 
nowy załącznik a panią radną Marzenę Drzewucką proszę o to aby nie brała udziału w 
głosowaniu nad przedmiotową uchwałą.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 
16 lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka nie biorę udziału w głosowaniu”.  
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
(1 obecna radna Marzena Drzewucka nie brała udziału w głosowaniu zgodnie z art. 25a 
ustawy o samorządzie gminnym) 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

/Uchwała Nr XXXIII.354.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 100 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

Ad. 33. 
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warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 
Druk Nr 23/2021XXXIII 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat oraz trybu ich pobierania stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chciałby przedstawić projekt uchwały wraz z autopoprawką, która 
była prezentowana wczoraj. Autopoprawka dotyczy tylko tego, że w niektórych punktach są 
tylko nazwane usługi opiekuńcze a brakowało tam słów „i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze”. Jeżeli są pytania to jest z nami obecna pani Aleksandra Filipek, która na te 
pytania odpowie. Może ta autopoprawka wynika z tego, że teraz nasz GOPS ma bardzo dużo 
pracy związanej zarówno z covidem jak i z bieżącą praca ośrodka. Jeżeli są pytania odnośnie 
tej uchwały odnośnie tych usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych to 
proszę kierować do pani Oli, która odpowie na wszelkie wątpliwości.  
 
Pan Przewodniczący powiedział, że uchwała była w sposób wyczerpujący prezentowana na 
komisjach ale oczywiście w dyskusji będzie można zadawać pytania.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi, oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 
pobierania stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu/  
 
Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 
ich pobierania stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
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specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania wraz z 
autopoprawką? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

/Uchwała Nr XXXIII.355.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej 

Ad. 34. 



Strona 51 z 53 
 

odcinka Dobiesław-Wiekowice będącej własnością Powiatu Sławieńskiego w 
administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego. Druk Nr 24/2021XXXIII 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sławieńskiemu z 
przeznaczeniem na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej odcinka Dobiesław-Wiekowice będącej 
własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego stanowi załącznik nr 
105 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że jest to druga uchwała na dzisiejszej sesji mówiąca o dofinansowaniu 
powiatu. To jest w formie rzeczowej. Gmina podpisała umowę na wykonanie projektu 
budowlanego przebudowy drogi powiatowej na odcinku Dobiesław – Wiekowice. Ten projekt 
zostanie zakończony w połowie tego roku i w formie rzeczowej będzie przekazane powiatowi 
sławieńskiemu. Wartość projektu wynosi 140 000,00 zł. W poprzedniej uchwale 
przeznaczyliśmy 800 000,00 zł w formie finansowej na pomoc powiatowi w remontach dróg 
powiatowych. Tak więc widzimy, że 940 000,00 zł zostaje w dniu dzisiejszym na sesji 
przekazane w formie pomocy dla powiatu sławieńskiego na realizację zadań statutowych 
powiatu. Pan wójt podziękował radnym za przychylność w tej kwestii i powiedział, że ma 
nadzieję, że pomagając powiatowi w spełnianiu jego statutowych działań w jego działalności. 
Pomagamy teraz w trudnej sytuacji naszemu szpitalowi, gdyż wiemy, że w tej sytuacji 
covidowej ta sytuacja jest naprawdę trudna a pomoc potrzebna.   
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sławieńskiemu z przeznaczeniem 
na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej odcinka Dobiesław-Wiekowice będącej własnością 
Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego stanowi załącznik nr 106 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sławieńskiemu z 
przeznaczeniem na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej odcinka Dobiesław-Wiekowice będącej 
własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego stanowi załącznik nr 
107 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 



Strona 52 z 53 
 

 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sławieńskiemu 
z przeznaczeniem na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej odcinka Dobiesław-
Wiekowice będącej własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu 
Sławieńskiego? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sławieńskiemu z 
przeznaczeniem na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej odcinka 
Dobiesław-Wiekowice będącej własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu 
Starostwa Powiatu Sławieńskiego. 

/Uchwała Nr XXXIII.356.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej odcinka Dobiesław-
Wiekowice będącej własnością Powiatu Sławieńskiego w administrowaniu Starostwa Powiatu Sławieńskiego 
stanowi załącznik nr 108 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Wolne wnioski i zapytania. 
Ad. 35.  
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Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 
Radny pan Henryk Ignatowicz powiedział, że co prawda wieku się kobiecie nie 

wypomina, ale dzisiaj urodziny odchodzi pani Krystyna Krassowska Sołtys Dobiesławia i 
dzisiaj z tej okazji życzymy jej wszystkiego najlepszego. Tutaj tak spontanicznie rano 
wymyśliliśmy zaśpiewać dla pani Sołtys. Życzymy wszystkiego najlepszego.  

 
Radni Gminy Darłowo wraz z Wójtem Gminy Darłowo  

zaśpiewali pani Krystynie 100 lat. 
 
Pan Przewodniczący powiedział, że lepiej składajmy życzenia, bo śpiewaniem nie 

wychodzi. Pierwsze śliwki robaczywki. Następnym razem będzie lepiej. Pan przewodniczący 
zapytał czy ktoś jeszcze ma wnioski i zapytania. 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że ma wniosek, żeby 

tylko ich na YouTub nie puszczali z tym 100 lat.  
 

Wiceprzewodniczący powiedział, że nagrodę Grammy zdobędziemy.  
 
Nikt więcej głosu nie zabrał.  

Na tym punkt zakończono.  

Zakończenie sesji. 
Ad. 36.  

 
Wobec wyczerpania tematyki ustalonego porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy 

Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1205 w dniu 23 marca 2021 roku. 

 
 

   
Obradom przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 
       Grzegorz Hejno 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 


